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z posiedzeú Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytych w dniach 4 i 9 wrzeinia 2002 roku

Komisja obradowala w skladzie:

l. ElilbietaWiSniewska - PrzewodniczqcaKomisji

2. TomaszBarariski - Vice Przewodniczqcy Komisji

3. Zdzistaw Adamczyk - Czlonek Komisji

4.Kazimierz Równick - Czlonek Komisji

Porz4dek posiedzeú:

l.Dzialalnoíé Zarzqdu Miejskego - analiza protokolów.

2. Wykonanie dochodów i wydatków Bud2etu Miasta i Gminy za pierwsze polrocze

2002 roku.

3. Realizacja inwestycji, stan na koniec pierwszego póhocza 2002 roku.

4. Analiza materialów na sesjP.

5. Sprawy róZne.

Ad. 1.

Komisja analizowala wybrane protokoly z posiedzeú Zarzqdu Miejskiego,

które odbyty sig w okresie od dnia 19 czerwca 2002 roku do dnia 22 sierpnia 2002

roku.

Ad.2.

Na posiedzenie Komisji poproszono Pani4 mgr BoZeng Ciepluch - Skarbnika Gminy,

która przedstawila wykonanie Budzetu Miasta i Gminy Jpdrzejów zalpóhocze 2002
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roku. Czlonkowie Komisj i zadawali pytania dotyczqce osi4gniptych wptywów do

bud2etu, kfóre zostaly niedoszacowane, jak równie?tych które zostaly przeszacowane.

pani Skarbnik zwrócila uwagE na zagrohenie wynikaj4ce z niewykonania dochodów

z tytutu udzialu Gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych. Zdaniem Pani

Skarbnik dochody z tego tytutu mog4 byé nihsze od planowanych o 500.000 zlotych.

Dochody z tytulu oplat za zezvvolenia na sprzed¿ alkoholu na dziei 30 czerwca 2002

roku stanowi4 106,56 o/o planowanych, a wydatki 22,09 oA.

Ad. 3.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyl równie? Naczelnik Wydziatu Inwestycji

i Remontów mgr inl. Marek Wolski, który przedstawil Czlonkom Komisji

sprawozdanie zrealizacji inwestycji przewidzianychw 2002 roku na dzief'30 czerwca

2002 roku.

Ad. 4.

Na posiedzenie Komisji poproszono Naczelnika Wydziatu Budownictwa

i Zagospodarowania Przestrzennego mgr inZ. Dariusza Treliúskiego, który omówil

projekt uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Jgdrzejów - terenu poloZonego

przy ulicy Sw. Barbary. Komisja pozytywne opiniuje wylei wymieniony projekt

uchwaty.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyl Naczelnik Wydziafu Geodezji i Gospodarki

Gruntami - Pani Leokadia Meresiúska, kfóra szczególowo omówila projekty uchwal

znajdujqce sig pod numerami 12, 13 i 14 proponowanego porz4dku obrad naibli2szej

sesji. Komisja pozytywnie opiniuje powyZsze projekty uchwal.

Komisja pozytywnie opiniuje równieZ pozostale projekty uchwal zg)'oszone pod

obrady najblizszej sesji.



Ad. s.

W posiedzeniu uczestniczyl Radca Prawny UrzEdu Miejskiego - Pani mgr Danuta

Kiwiorska oraz Kierownik ZaVJadu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jqdrzejowie

pan - mgr inL. Zbigniew Lato, którzy odpowiadali na pytania Czlonków Komisji

dotycz4ce sposobu pobierania przez Za$ad Wodoci4gów i Kanalizacji oplaty stalej

ustalonej uchwalq Rady Miejskiej w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego

zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania Scieków na terenie Miasta i Gminy

Jgdrzejów. Kierownik ZaLJadu Wodoci4gów i Kanalizacji wyjaénil, Ze powyhsza

oplata jest pobierana od kaZdej osoby zamieszkuj4cej w danym lokalu.

Czlonkowie Komisj i uwaaajq 2e sposób pobierania oplaty stalej jest niezgodny

z obowi4zujqcymi w tym zakresie przepisami oraz intencj4 radnych, którzy jq

zatwierdzili.

Wnioski:

Komisja wnioskuje, aby Zarzyd zobovnqzal Kierownil<a ZakJadu Wodoci4gów

i Kanalizacji w Jpdrzejowi do pobierania oplaty stalej w sposób zgodny

z obowi4zujqcymi przepisami (par. 5 ust. 2 Rozporz4dzenia Ministra

Infrastruktury z dnia 12 marca 2002 roku w sprawie okreSlenia taryf, wzoru

wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunkéw rozliczeh za zbiorowe zaopatrzenie

w wodp i zbiorowe odprowadzanie Scieków w rwi4zku z art. 2 pkt. 3 ustawy

z dnia 7 czerwca 200L r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodp i zbiorowym

odprowadzaniu Scieków), to jest od odbiorcy (umowy), ^ nie od osoby

korzystajqcej z uslug zakladu.

Komisja wnioskuje, aby Zarz4d zaproponowal WaScicielom nieruchomoSci

zlokalizowanych w Centrum Miasta utge w podatku od nieruchomo5ci

w zamian za odnowienie elewacji zewnptrznej budynków.



Protokolant:

Przewodni czqca Komisj i Rewizyj nej
,/

Rady MiejtfÉw Jgdrzej owie

I(JW
mgr Elzbie;/a WiSniewska


